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Formandens initialer: 

Fællesbestyrelsesmøde onsdag den 16. 

januar 2019 kl. 16-18 på Skarrild Skole. 

Fraværende:  

Karoline, Thomas og Andreas. 

 

Kaldalen gav brød. 

  

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

  

1. Referat. 

Godkendelse af referatet den 19.12.18. 

 

 

Ad 1: 

Godkendt. 

2. Gensidig orientering. 

Orientering fra skole, kulturcenter, daginsti-

tution og medlemmer. 

 

 

Ad 2: 

Gunnar orienterede om: 

Regnskab 2018 viser et mindre underskud i skolen og 

et fint overskud i Kaldalen. 

Marie har 40 års jubilæum 01.08.19. 

Hygge med få børn i Kaldalen den 02.01.19 og for-

holdsvis mange afbud til pasning. 

Organisationsændring i landsbycentret betyder for os 

en lederløn-besparelse samt en pædagog mindre. På 

sigt overvejes ansættelse af pædagogmedhjælper. 

Deltager i næste uges personalemøde, hvor der udpe-

ges ny medarbejderrepræsentant til bestyrelsen. 

 

Ane Vera orienterede om: 

Vi er kommet godt i gang i Kaldalen. 

Paw-elev ansat. Linda som er i arbejdspraktik sættes 

op i tid. Lone M.J. får igen timer i fritidshjemmet. 

Deltager sammen med Gitte L. i kursus/uddannelse 

om pædagogiske lærerplaner. 

 

  

3. Elevrådet.                                  

Elevrådet kommer med ønsker til nye akti-

viteter i skolen. 

Ad 3: 

Alexander og Josefina fortalte om elevrådets ønsker: 

- Hybenbuske skal klippes 

- Ukrudt/tidsler fjernes under svævebanen 

- Mere græs på fodboldbanen  

- Flere steder at sidde udenfor 

- Gerne net på legeplads som i Løvbakkerne 

- Firkanter i skolegården 

- Kridte fodboldbanen op. 
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Formandens initialer: 

4. Ny tildelingsmodel i høring.                                

Høringsfristen er 5 feb. 2019 vedr. ny tilde-

lingsmodeller på skoleområdet: 

1. Tildeling til almenområdet er pri-

mært fordelt efter antal elever 

2. Tildelingsmodel for specialområdet 

er afhængig af skoletilbud og antal-

let af elever 

3. Tildelingsmodel for inklusionsar-

bejdet med lokalt tilbud eller sende 

pengene med til specialtilbud efter 

en visitation. 

Visitation til specialundervisning sker i 

samarbejde med PPR. 

Det er visitationen som binder almen- og 

specialområdet sammen, da ”modellen” 

bygger på, at ”pengene følger barnet”. 

 

 

 

 Ad 4:  
Gunnar udarbejder forslag til høringssvar, der efter-

følgende udsendes til kommentering. 

Høringssvaret bør indeholde og anbefale: 

- Grundtakst med f.eks. min. 1 lederløn, små-

skoletillæg m.m. 

- ”Pengene følger barnet” er et godt princip = 

inklusion af alle børn 

- Områdets socioøkonomiske forhold kan 

mærkes og bør vægtes. 

 

5. Beretningsaften.                                                             

Vi har beretningsaften i landsbycentret den 

20. marts 2019 kl. 17-19. 

Drøftelse af indhold til beretning og emne 

vedr. børnehave og skole til optagelse.  

Skal vi invitere til spisning og børnepasning 

i hallen? 

Der er ikke valg til landsbycentret, men 

Støtteforeningen afholder valg. 

 

 

 

Ad 5:  
Tidspunktet 20.03.19 rykkes til kl. 19-21. 

Susanne undersøger om Karstoft Mejeri kan anven-

des og evt. samlingshusets lille sal. 

Lasse udsender forslag til beretning i februar, hvor 

bl.a. SFO omtales.  

Emnet med ny infoplatform, ”Aula” optages med 

fælles hjemmeside og kommunikation. Hvad/ hvor-

dan? 

6. Evt. 

 
Ad 6:   
Lotte spurgte til glemt tøj i garderoben?  

Oprydning i garderoben til jul og sommer. Eva og 

Søren ligger det frem til bl.a. ”Åbent Hus”. 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


